
Indignaci� envers el nou Parc Natural del Ter i del Freser

L'Associaci� de propietaris de f inques r�stiques de la Vall de Camprodon

es va posicionar sobre el projecte de parc natural

Josep Maria Pujol-Galceran, al mig, es va queixar de

les incer teses del futur parc.

CAMPRODON | X.V.

L'Associaci� de Propietaris de Finques R�stiques de la Vall de

Camprodon, integrada per uns 60 propietaris, va exposar ahir el

seu desacord amb l'ampliaci� dels l�mits del futur Parc Natural de

les Ribes del Ter i del Freser i amb el proc�s de par ticipaci� fet per

la Generalitat. Aix� no obstant, van precisar que estan d'acord amb

el concepte de parc natural inicial pel fet de ser un motor per al

turisme. La primera idea de parc els va ser presentada el 2011, per�

a l'abril passat la Generalitat els va presentar una ampliaci� que afecta 2.260 hect�rees, de les quals 1.700 s�n

de titularritat p�blica i 560 de titularitat privada. En concret, un 25% de l'ampliaci� del projecte inicial est� dins

d'unes 20 f inques privades.

A la roda de premsa el president de l'Associaci�, Josep Maria Pujol-Galceran va considerar que els propietaris

inclosos al parc patiran limitacions en les activitats forestals i ramaderes. A par tir de les experi�ncies d'altres

parcs, Pujol-Galceran va exemplif icar: ÇA l'hora de construir una cabana, a l'hora de fer un cam�, a l'hora de

decidir el tra�at d'una carretera o a l'hora de fer una explotaci� forestal o una explotaci� ramadera hi ha

limitacionsÈ.

Va exposar tamb� que Çuna carretera que nom�s pot tenir inter�s per una f inca haur� de compar tir els

interessos del parcÈ. Tamb� va def inir un sup�sit ja que Çem passen 400 vaques per aquesta muntanya -va dir-,

doncs no perqu� tantes vaques fan una sobreexplotaci� per determinats anys, quan l'estiu �s mol sec i [segons

criteris d'un parc] a par tir d'ara nom�s hauran de ser 350È. A m�s va indicar que Çens han dit que aquestes

situacions no hi seran, per� a la pr�ctica hi solen serÈ.

L'Associaci� de Propietaris va informar que van presentar alálegacions en el per�ode ober t el 17 de juliol i acabat

el 10 d'agost. Van alálegar contra l'ampliaci� i el proc�s par ticipatiu.

El president de l'Associaci�, Josep Maria Pujol-Galceran va considerar el temps per a les alálegacions de cur t i

mal posat al calendari.

ÇEstem francament decebuts i sorpresos -es va queixar Pujol-Galceran-, del fet que des de l'Administraci� se'ns

tracti amb menyspreu pel fet de ser una minoria davant d'un inter�s p�blic. ÇSom pocs -va af irmar- i ja ho sabem,

per� tamb� devem tenir els nostres drets?È i es va preguntar si tenen Çmenys drets els propietaris de f inques

r�stiques que els de f inques urbanes?È.

Sobre els treballs t�cnics, va protestar i va dir que Çestem far ts que gaireb� sempre es facin les coses al

territori sense trepitjar el territoriÈ i va explicar que no Çpodem entendre que no es comuniqui a un propietari que

la seva f inca est� inclosa al parcÈ. A m�s va revelar que Çuna persona va anar a trobar l'alcalde i l'alcalde li va

dir: �s que no he trobat la teva adre�aÈ. Va precisar que es trata d'un poble de 400 habitants. ÇAquesta f inca no

est� situada al mig del parc, est� situada a la zona perimetral del parcÈ i va considerar que Çla f inca no feia cap

falta al parcÈ. A m�s, va considerar que Ça aquest senyor, li han dit que aquesta f inca �s estrat�gica, per� no li

ho han argumentatÈ.

Sobre la gesti� del futur parc va exposar que troben Çgaireb� insultant que en els 34 membres de l'�rgan rector

nom�s s'hi contempli un representant dels propietarisÈ. A m�s va prosseguir que Çun de 34 �s sin�nim de dir que



no compteu per resÈ i que l'Associaci� est� desencisada amb una administraci� que -segons ell- nom�s es

recorda dels propietaris de f inques a l'hora de pagar i de demanar el vot. El proc�s de creaci� del parc, uns

mesos abans, tamb� va crear recels entre els propietaris de f inques de Queralbs.
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